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З Чернігівським дом обуд івним  ком біна
том, в нині акц іонерним  товариством  «Д о 
мобудівник» ми співробітничаєм о давно і плі
дно. В ін наш головний підрядник у споруд 
женні житла. Зроблено  немало. Не м ож ем о  
уявити міста Славутича без його друж ного  
працьовитого колективу, який очолю є Анато 
лій М иколайович Роговий.

Хоч і важким був минулий рік, але чернігів
ці збудували у нас і ввели в експлуатацію  
6 тисяч квадратних метрів житла.

Великі плани у нас на нинішній рік. Із 27 
тисяч квадратних метрів квартирної площі, 
яку ми повинні ввести в дію, 20 тисяч метрів 
повинен спорудити «Д омобудівник», Уж е 
в березні буде введено 160-квартирний бу
динок, в другом у  кварталі —  щ е один. Ц е  
вагома прибавка в житловий ф онд Славу
тича.

Ви, мабуть, звернули увагу на те, щ о  ба
гатоповерхова забудова а Славутичі оточена 
м алоповерховою . Цей принцип ми збер ігає
м о  й понині. Думаємо, щ о котеджі, які спо
рудж ує «Домобудівник», будуть гарним до- 
повненням до  м іського пейзаж у і користу
ватимуться великою  популярн істю  серед 
працівників ЧАЄС. А д ж е  хорош е  житло —

це найвагом іший аргумент залучення на ро 
боту потрібних спеціалістів.

М и  вивчили можливості, виробничі потуж 
ності «Д ом обудівника» і пов 'я зуєм о  їх з пер
спективою  розвитку «Славутича». Восьмий 
містобудівний комплекс уж е запроектований 
під конструкції «Домобудівника». Д ванадця
тий комплекс —  це більш  далека перспекти
ва, але його також  забудовуватимуть черні
гівці.

Як м ож ем о допом агаєм о будівельникам, 
дбаєм о про зм іцнення їх матеріально-техні
чної бази, виділяємо ліміти на електроенер
гію, ф інансуємо будівництво. Але масові не
платежі за електроенергію  створю ю ть зна
чні труднощ і. Національний диспетчерський 
центр заборгував нам більше 3 трильйонів 
карбованців за спожиту електроенергію . То
му проводим о взаємні розрахунки  бартер 
ного типу. Ряд підприємств України, які ви
робляю ть будівельні матеріали, за електро
енергію  розраховую ться з нами, наприклад, 
цементом, металом, а ми віддаємо їх «Д о
мобудівнику» для виготовлення зал ізобетон
них конструкцій. Отже, співробітництво з на
шим головним підрядником  поглиблюється. 
Спільні зусилля приносять хорош і плоди.

говорить Катерина Степанівна. —  Отож, щ об 
встигнути на ранкову електричку, щ о йде на 
Славутич, треба встати о пів на п'яту ранку. 
Проте звикли. Я вже двадцять восьмий рік 
працю ю  у будівництві. Багато будинків зве
ли. Якщо буде все гаразд, то й цей здамо 
державній комісії.

*  На знімку: (зліва направо) маляри-шту- 
катури К. С. Чеботар, М. І. Літаш, К. П. С у 
дова, А. В. Будько, бригадир сантехніків О. П. 
М алах, електрозварник О. І. Буденний.

Поруч з уже заселеним будинком виріс 
ще один такий самий —  160-квартирний. Тут 
ще працюють електрики. Бригада малярів, 
яку очолює Катерина Степанівна Чеботар, за
вершує опоряджувальні роботи. Ш істнад
цять жінок у бригаді. Вони вже давно тру
дяться в Славутичі. Нелегка у них робота, 
її можна порівняти хіба що з працею сіль
ських доярок, які першими розбуджують ра
нкову тишу.

—  Всі наші люди живуть у Чернігові,-


